
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

27 лютого  2020 року                         м. Черкаси                                            № 41 

  

засідання постійної комісії  обласної  

ради з питань регламенту, місцевого  

самоврядування, забезпечення   

правопорядку та захисту прав людини 
 

Всього членів комісії – 7 
 

ПРИСУТНІ – 5: 

голова  постійної комісії  –  Лошков О.Г. 

члени комісії: Галушко В.М.,Куліков С.С., Лебединець С.М., Овчаренко М.С.  
 

ВІДСУТНІ – 2: Давиденко О.Г., Маргарян А.Д. 
 

Запрошені (списки додаються) 
  

В засіданні взяли участь: 

Підгорний А.В. – голова Черкаської обласної ради; 

Мушієк М. Г. –заступник голови Черкаської обласної ради; 

Лисюк Ю.М. –заступник голови Черкаської обласної державної адміністрації.  
 

Безщасний Ю. М. звернувся з проханням розглянути на засіданні постійної 

комісії питання "Про внесення змін у додаток 1 до Програми забезпечення 

правопорядку, запобігання і протидії корупції в області на 2016-2020 роки". 

Тарасенко В.П. звернувся з проханням розглянути першими питання: "Про 

затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у 

діяльності Черкаської обласної ради" та "Про затвердження Антикорупційної 

програми Черкаської обласної ради на 2020 рік". 
 

Голосування за внесення змін до  порядку денного засідання постійної комісії 

запропонованих Безщасним Ю. М. та Тарасенком В.П.: 
 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  
 

1. Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради  
Доповідає:   

Тарасенко 

Валентин Петрович  

- перший заступник голови обласної ради 
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 2. Про затвердження Антикорупційної програми Черкаської 

обласної ради на 2020 рік  

Доповідає:   

Тарасенко 

Валентин Петрович  
 

- перший заступник голови обласної ради 

 3. Про обрання представників громадськості до складу поліцейської комісії 

Головного управління Національної поліції в Черкаській області  
Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

 

- керівник секретаріату обласної ради 

 4. Про обрання представників громадськості до складу поліцейської комісії 

Управління поліції охорони в Черкаській області  
Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 
 

- керівник секретаріату обласної ради 

 5. Про обласну програму профілактики та протидії злочинності у Черкаській 

області на 2020-2024 роки "Безпечна Черкащина" 
Доповідає:   

Безщасний 

Юрій Миколайович 

- заступник голови обласної державної 

адміністрації 

 

 6. Про внесення змін у додаток 1 до Програми забезпечення правопорядку, 

запобігання і протидії корупції в області на 2016-2020 роки 
Доповідає:   

Безщасний 

Юрій Миколайович 

- заступник голови обласної державної 

адміністрації 
 

 7. Про хід виконання Програми протидії тероризму на території Черкаської 

області на 2017 – 2020 роки  

Доповідає: 

Чиж 

Микола Михайлович 

 

- консультант начальника управління із координації 

антитерористичної діяльності Управління служби 

безпеки України  в Черкаській області 
 

 8. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.03.2017 №13-5/VІІ "Про 

затвердження Програми  підвищення рівня безпеки дорожнього руху на період до 

2020 року" 

Доповідає: 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури, розвитку та 

утримання мережі автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення обласної державної 

адміністрації 
 

 9. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2020 рік  
Доповідає:   

Стеценко  

Василь Борисович 

- в.о. директора Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 
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 10. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації 
 

11. Про виведення депутата Черкаської обласної ради Мушієка М.Г. зі складу 

постійної комісії обласної ради  

Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 
 

- керівник секретаріату обласної ради 

12. Про прийняття резолюції недовіри начальнику Головного управління 

Національної поліції Черкаської області Валерію Лютому  
Доповідає:   

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- керівник фракції політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання «Свобода» 
 

 13. Про розгляд листа виконавчого комітету Черкаської міської ради  
Доповідає:   

Лошков 

Олександр Геннадійович 
 

- гоголова постійної комісії 

 14. Про звернення Мірошник С.А.  
Доповідає:   

Лошков 

Олександр Геннадійович 
 

- гоголова постійної комісії 

 15. Про звернення Кравченко К.Ф.  
Доповідає:   

Лошков 

Олександр Геннадійович 

- гоголова постійної комісії 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

1. СЛУХАЛИ:  

Тарасенка  В.П., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у 

діяльності Черкаської обласної ради" та зазначив, що комісією, відповідно до вимог 

Методології оцінювання корупційних ризиків у діяльності органів влади 

ідентифіковано корупційні ризики у діяльності обласної ради, здійснено їх опис та 

проведено оцінку. Ідентифікація корупційних ризиків проводилася шляхом аналізу, 

синтезу, опитування, анкетування, дослідження зовнішнього та внутрішнього 

середовища обласної ради на предмет виявлення чинників корупційних ризиків у 

нормативно-правових актах і організаційно-управлінській діяльності. Також, 

підготовлено опис ідентифікованих корупційних ризиків, чинників корупційних 

ризиків та можливі наслідки корупційного правопорушення чи правопорушення, 

пов’язаного з корупцією, а також пропозиції щодо заходів з усунення корупційних 

ризиків та очікувані результати. 
 

Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про затвердження звіту за 

результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської 

обласної ради" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Тарасенка  В.П., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

затвердження Антикорупційної програми Черкаської обласної ради на 2020 рік" та 

зазначив, що метою Антикорупційної програми є створення в обласній раді 

ефективної системи запобігання корупції у всіх сферах її діяльності, упровадження 

механізмів прозорості, доброчесності, зниження корупційних ризиків у діяльності 

обласної ради. 
 

Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про затвердження 

Антикорупційної програми Черкаської обласної ради на 2020 рік"  та рекомендувати 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який поінформував про те, що від представників громадськості 

до складу  поліцейської комісії Головного управління Національної поліції в 

Черкаській області подані документи щодо шести кандидатур - Голубенка Дмитра 

Валерійовича, Лимаренка - Полянського Володимира Олександровича,                     

Лисенка Олександра Володимировича, Мамалиги Володимира Володимировича, 

Пожара Володимира Андрійовича, Труби Олександра Петровича та зазначив,  що з 

даного питання підготовлено відповідний проєкт рішення обласної ради. 
 

 Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються.  
 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати розглянути проєкт рішення обласної ради "Про обрання 

представників громадськості до складу поліцейської комісії Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області" на пленарному засіданні обласної ради 

та обрати двох представників громадськості до складу поліцейської комісії 

Головного управління Національної поліції в Черкаській області шляхом 

рейтингового голосування за кожну із шести кандидатур. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 
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4. СЛУХАЛИ:  

 Лошкова О.Г., який поінформував про те, що від представників громадськості 

до складу  поліцейської комісії Управління поліції охорони в Черкаській області 

подані документи щодо двох кандидатур - Самофала Сергія Петровича та Шевченка 

Геннадія Юрійовича та зазначив,  що з даного питання підготовлено відповідний 

проєкт рішення обласної ради. 
 

 Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються.  
 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати розглянути проєкт рішення обласної ради "Про обрання 

представників громадськості до складу поліцейської комісії Управління поліції 

охорони в Черкаській області" на пленарному засіданні обласної ради та обрати двох 

представників громадськості до складу поліцейської комісії Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

5. СЛУХАЛИ:  

Безщасного Ю. М., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про обласну програму профілактики та протидії злочинності у Черкаській області 

на 2020-2024 роки "Безпечна Черкащина" та зазначив, що Програма націлена на 

комплексний підхід до питання забезпечення безпеки на території Черкаської 

області. Заходи, передбачені Програмою, мають вирішальне значення для 

підвищення рівня безпеки громадського порядку та профілактики протидії 

злочинності на території Черкаської області. 
 

Проєкт рішення , додаткові матеріали додаються.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про обласну програму 

профілактики та протидії злочинності у Черкаській області на 2020-2024 роки 

"Безпечна Черкащина" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 
 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

 Безщасного Ю. М., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

внесення змін у додаток 1 до Програми забезпечення правопорядку, запобігання і 

протидії корупції в області на 2016-2020 роки" та зазначив, що у зв’язку  із 

створенням Управління запобігання та виявлення корупції і взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської обласної державної адміністрації  виникла 

потреба у внесенні змін до Програми. 
 

Проєкт рішення , додаткові матеріали додаються.  
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін у 

додаток 1 до Програми забезпечення правопорядку, запобігання і протидії корупції 

в області на 2016-2020 роки" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 
 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

 Чижа М.М., який поінформував про хід виконання  у 2019 році Програми 

протидії тероризму на території Черкаської області на 2017 – 2020 роки. 
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 03.02.2017 

№12-3/VII "Про Програму протидії тероризму на території Черкаської області на 

2017 – 2020 роки" взяти до відома та продовжити контроль за його виконанням. 

 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

8.СЛУХАЛИ  

Чубаня С. В., який поінформував хід виконання   у 2019 році рішення обласної 

ради від 24.03.2017 №13-5/VІІ "Про затвердження Програми  підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на період до 2020 року". 
 

Інформація додається.  
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання у 2019 році рішення обласної ради         

від 24.03.2017 №13-5/VІІ "Про затвердження Програми  підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на період до 2020 року" взяти до відома та продовжити контроль 

за його виконанням. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

9.СЛУХАЛИ  

Стеценка В.Б., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік"   та 

зазначив, що Програма включає комплекс заходів, спрямованих на проведення 

подальших децентралізаціних процесів, зокрема  об’єднання громад, посилення 

тенденцій економічного зростання, підвищення якості освіти й медичного 

обслуговування, рівня соціального захисту, реформування житлово-комунального  

господарства та підвищення рівня життя населення. Також, ознайомив членів комісії 

зі змінами та доповненнями, які вносяться до зазначеного проєкту рішення. 
 

Проєкт рішення зі змінами та доповненнями додаються.  
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Лошкова О.Г., який наголосив на тому, що не підтримує даний проєкт 

рішення лише тому, що навіть у розділі 3 "Якість життя"  підрозділі 3.1. "Освіта" 

зазначається  "удосконалення мережі закладів освіти: ліквідація 3 шкіл, 

реорганізація 34 шкіл, у тому числі пониження ступеня – 29 закладів, у філії опорних 

закладів – 5, призупинення діяльності 2 філій опорного закладу". 

 

Овчаренка М.С., який запропонував розглянути проект рішення обласної ради 

"Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік"  

на пленарному засіданні обласної ради 
 

ВИРІШИЛИ: запропонувати розглянути депутатам проект рішення обласної 

ради "Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2020 рік" (зі змінами та доповненнями) на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 
 

"За" - 4 , "Проти" - 1, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

10.СЛУХАЛИ  

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради "Про 

звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік" та зазначила, що бюджет 

Черкаської області на 2019 рік виконано. Видатки на утримання установ та закладів 

освіти зросли у порівнянні з минулим роком на 9,6 відсотків, охорони здоров’я на 

12,6 відсотків, соціального захисту та соціального забезпечення – 24,1 відсоток, 

культури і мистецтва – 12,5 відсотків, фізичної культури і спорту –9,9 відсотків. На 

реалізацію окремих програм з обласного бюджету головними розпорядниками 

коштів використано 603 967,1 тис. грн. 
 

 Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються. 

 

ВИРІШИЛИ:  запропонувати розглянути депутатам проєкт рішення 

обласної ради "Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік"  на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 4 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 1, "Не голосували" - 0. 

 

11.СЛУХАЛИ  

Паніщев Б.Є., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

виведення депутата Черкаської обласної ради Мушієка М.Г. зі складу постійної 

комісії обласної ради"  та зазначив, що у зв’язку з обранням Мушієка М.Г. 

заступником голови обласної ради даним рішенням він виводиться зі складу 

постійної комісії обласної ради з питань соціально-економічного розвитку, бюджету 

та фінансів. 
 

Проєкт рішення додається.  
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про виведення депутата 

Черкаської обласної ради Мушієка М.Г. зі складу постійної комісії обласної ради" 

та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

12.СЛУХАЛИ  

Лошкова О.Г., який  зазначив, що у зв’язку із зміною керівництва Головного 

управління Національної поліції Черкаської області питання про прийняття 

резолюції недовіри Валерію Лютому стало неактуальним і тому знімається з 

розгляду. 

 

13.СЛУХАЛИ  

Лошкова О.Г., який поінформував про лист виконавчого комітету Черкаської 

міської ради щодо розподілу коштів Черкаською обласною державною 

адміністрацією  з державного бюджету на  розвиток дорожньої інфраструктури за 

рахунок коштів Державного дорожнього фонду. 
  

Лист додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію виконавчого комітету Черкаської міської ради взяти до 

відома. 

 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

14.СЛУХАЛИ  

 Лошкова О.Г., який поінформував про звернення жительки с. Свидівок 

Черкаського району Мірошник Світлани Анатоліївни щодо надання їй можливості 

на черговій сесії обласної ради звернутись до депутатів обласної ради  за допомогою 

у вирішенні її проблеми. 
  

Звернення додається. 

 

 Мірошник С.А., яка коротко поінформувала членів постійної комісії про суть 

своєї проблеми та звернулась з проханням надати їй можливість протягом 3 хвилин 

виступити на черговій  сесії обласної ради. 

  

 Овчаренка М.С., який поінформував Мірошник С.А. про те, що в сесійній залі 

будуть  присутні  керівники правоохоронних органів і вона матиме можливість 

звернутись безпосередньо до них.  

  

 Кулікова С.С., який запропонував надати можливість Мірошник С.А., на 

черговій сесії обласної ради звернутись до депутатів обласної ради  за допомогою у 

вирішенні її проблеми.  
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 Лошкова О.Г., який запропонував підтримати пропозицію надання 

можливості Мірошник С.А. виступити на сесії обласної ради та підготувати листа 

від постійної комісії до Головного управління Національної Поліції в Черкаській 

області щодо розгляду порушених у зверненні питань. 

 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

15.СЛУХАЛИ  

 Лошкова О.Г., який поінформував про звернення жительки с. Тіньки 

Чигиринського району Кравченко К.Ф. та звернув увагу на те, що заявниця 

неодноразово зверталась до різних органів і що звернення написане на їх відповідях. 

Також зазначив, що в звернені яке датована 24.02.2020 зазначається, що вразі не 

виконання вимог заявниця розпочинає голодування. 
  

Звернення додаєються. 

 

 Лошкова О.Г., який запропонував звернутись до Головного управління 

Пенсійного фонду України в Черкаській області, Департаменту соціального захисту 

населення обласної державної адміністрації з пропозицією надання ними роз’яснень 

з даного питання. 

  

 Овчаренка М.С., який зазначив що  Головне управління Пенсійного фонду 

України в Черкаській області, Департамент соціального захисту населення обласної 

державної адміністрації надали заявниці чіткі відповіді по кожному пункту, але вони 

її не влаштовують. 

 

Паніщев Б. Є., який зазначив що Черкаська обласна рада надіслала листи для 

розгляду даного звернення в межах повноважень Головному управлінню Пенсійного 

фонду України в Черкаській області, Департаменту соціального захисту населення 

обласної державної адміністрації, Управлінню охорони здоров’я обласної державної 

адміністрації та  Чигиринській міській раді. 

 

 Лошкова О.Г., який запропонував надати копії відповідей на листи постійній 

комісії для ознайомлення про результати розгляду. 

 

Голосування не проводилося. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

 

 

Голова постійної комісії        О.ЛОШКОВ 

 


